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        ROMÂNIA 

  JUDEŢUL   TIMIŞ 

 COMUNA   ŞTIUCA 

CONSILIUL  LOCAL 

 

 

 

PROCES - VERBAL 
încheiat astăzi, 3 februarie 2016, cu prilejul  

şedinţei  ordinare  a Consiliului  local  al comunei Ştiuca 

 

 

 

În baza  dispoziţiei  primarului   comunei  Ştiuca   nr.16/2014  a  fost convocată  

şedinţa   ordinară  a  consiliului  local. 

La  şedinţă ordinară  a  consiliului  local   participă dl.Vasile Bejera, primarul 

comunei  Ştiuca  şi  din aparatul  de specialitate  al  primarului  dl. inspector principal 

Benzar  Vasile, compartimentul contabilitate – financiar. 

Domnul  Marian Dincă, secretarul comunei, în urma   apelului   nominal,  face 

cunoscută  prezenţa  la şedinţă  a domnilor consilieri : sunt  prezenţi  11 consilieri. 

Procesul  verbal al şedinţei anterioare,  prin  grija  secretarului consiliului,  a 

fost  pus la  dispoziţia  domnilor consilieri locali.   

Domnii consilieri  sunt  întrebaţi  dacă sunt de acord cu procesul verbal redactat  

pentru  şedinţa  anterioară. Procesul-verbal  este aprobat în unanimitate  de  domnii 

consilieri prezenţi la  şedinţă. 

Ordinea  de zi  al  şedinţei ordinare  este  prezentată  de domnul  primar, Vasile  

Bejera, iniţiatorul  şedinţei  ordinare :   

 Ordinea de zi  propusă  este  următoarea : 

1. Aprobarea  planului de achiziţii  şi  investiţii  pe anul 2016 al 

comunei  Ştiuca;   

2. Aprobarea bugetului  local al comunei Ştiuca pe  anul 2016; 

3. Aprobarea  rezilierii  unui  contract  de concesiune; 

Ordinea  de   zi  este  aprobată  în unanimitate de către  domnii consilieri 

prezenţi la  şedinţă. 

 

Punctul 1 al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind aprobarea   planului de 

achiziţii,  lucrări  şi  alte  activităţi pe anul 2016 al comunei Ştiuca.    

Iniţiator: primarul comunei  Ştiuca. 

 

Domnul  primar, Vasile  Bejera, prezintă expunerea  de  motive la  proiectul   de    

hotărâre privind necesitatea aprobării planului de achiziţii,  lucrări  şi  alte  activităţi 

pe anul 2016 al comunei Ştiuca. 
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Şi  în  anul  2016  ne propunem  să realizăm  câteva  achiziţii,  lucrări  şi  alte  

activităţi care  să schimbe,  în continuare,  aspectul  comunei  şi să contribuie, în mod 

nemijlocit, la creşterea nivelului de trai a locuitorilor   din comună Ştiuca.  

Pentru dezvoltarea publică a comunei dorim să achiziţionăm  următoarele:  

amenajamentul  pastoral comuna  Ştiuca,  achiziţie  şi  amenajat   4 staţii  auto, 

amenajarea  unui parc   în localitatea Dragomireşti, continuarea proiectului de 

modernizare  străzi  în comuna  Ştiuca,  introducerea  unui sistem de climă  în  sediul  

primăriei,  dotarea cu un sistem  de încălzire  şi  aer condiţionat  a noului cămin  

cultural  din localitatea  Dragomireşti  şi reparaţii capitale  la  căminul  cultural  

Ştiuca. 

 Tot pentru dezvoltarea  publică a  comunei   dorim  să continuăm cu 

întreţinerea drumurilor comunale, a străzilor  şi  efectuarea de reparaţii  la trotuarele 

din  satele comunei   şi modernizarea  iluminatului  public. 

Pentru activităţi educative, culturale şi sportive din comună dorim să avem  

aceeaşi  politică de susţinerea cultelor din comună, a  rugilor şi activităţilor sportive. 

Domnii consilieri poartă discuții între  ei  privind  reparațiile ce  se vor efectua  

la  căminul  cultural din Ştiuca. Variantele prin care se va repara  sau modifica 

căminul vor fii  discutate  la momentul respectiv. 

Se  subliniază  aspectul  următor că  în  proiect  se  prevede că după aprobarea 

bugetului local al comunei Ştiuca pe anul 2016, consiliul local are obligaţia de a 

definitiva  Planul de achiziţii, lucrări  şi  alte  activităţi  publice  în funcţie de fondurile 

aprobate şi de posibilităţile de atragere a altor fonduri. 

 Proiectul  de hotărâre  este  suspus  la  vot. Se aprobă  cu  11  voturi pentru  

Hotărârea  nr.7 aprobarea   planului de achiziţii,  lucrări  şi  alte  activităţi pe anul 

2016 al comunei Ştiuca.  

 

Punctul 2 al ordinii de zi - Proiect  de  hotărâre  privind   aprobarea  bugetului  

local al comunei Ştiuca pe  anul 2016. 

Iniţiator: primarul comunei  Ştiuca. 

 

La  acest  punct  al  ordinii  de  zi  domnul  inspector principal Benzar  Vasile, 

compartimentul contabilitate – financiar,  prezintă  referatul privind bugetului  local al 

comunei Ştiuca pe  anul 2016. Sunt propuse realizarea veniturilor   totale  în valoare de 

3950.90  mii  lei. În aceste  condiţii sunt  repartizate  efectuarea următoarelor : 

cheltuieli  pentru capitolul  autorități publice în  valoare de 1059.80 mii lei, cheltuieli  

la  capitolul învățământ în valoare de  1092.00  mii  lei,  cheltuieli  pentru 

capitolul  cultura în valoare de 400.00 mii lei, cheltuieli  pentru capitolul  asistenta 

sociala 351.10 mii  lei,  cheltuieli  pentru capitolul  servicii dezvoltare publică în 

valoare de 80.00 mii  lei,  cheltuieli  pentru capitolul  salubritate  în valoare de 65.00 

mii  lei  şi cheltuieli  pentru capitolul  transporturi în valoare de 903.00 mii  lei. 
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Domnul  primar, Vasile  Bejera, face unele  precizări la  propunerea  de buget pe  

anul  2016,  arătând  că  este  transpunerea  listei de achiziții şi  lucrări  care  a fost  

aprobată  la punctul anterior. 

Consilier Broşoveanu I. : când  încep lucrările  de execuție a trotuarelor din 

Oloşag? 

Primarul : nu  poate  preciza când se vor executa dar mai important este 

continuarea  a  ceea  ce s-a început  anul  trecut, adică modernizarea străzilor. Cea  

mai  mare problemă  de rezolvat  este deschiderea  drumului  de la Alin, pe  o  lungime  

de circa un  kilometru,  spre  grădinile  care sunt în intravilanul  şi unde  se pot  

construi  case familiare, la  Dragomireşti  drumul dintre grădini  unde au  început  să 

se construiască case etc. Locuitorii comunei, cu toţii,   doresc  să  scape  de praf  şi  

noroi. Avem  de reparat drumurile  comunale de exemplu cel  spre Sălbăgel,  drumul  

din  cartierul  nou. Un lucru este  cert următoarea localitate  ce va fii  modernizată  

este localitate  Oloşag. 

Domnul  preşedinte  de şedinţă   supune  la vot  proiectul  de  hotărâre.  Cu  11 

voturi pentru   se aprobă  Hotărârea nr.8 privind   aprobarea  bugetului  local al 

comunei Ştiuca pe  anul 2016. 

  

Punctul 3 al ordinii de zi - Proiect  de  hotărâre  privind   rezilierea unui 

contract de concesionare 

Iniţiator: primarul comunei  Ştiuca. 

  

 La acest punct al ordinii de  zi domnul primar prezintă referatul privind 

necesitatea  şi  oportunitatea rezilierii  unui contract de concesionare.  Numitul   

Rusnac  Ioan - Marian  este  parte  a  contractului   de  concesionare  nr. 1346 din 19 

septembrie  2011,  pentru  suprafaţa  de  799 m.p.  de teren intravilan,  înscris în CF 

Ştiuca nr. 400982, nr. top 400982. 

Prin  cererea  adresată nouă nr. 135 din 26 ianuarie 2016 solicită  aprobarea  

rezilierii contactului  de concesionare. Din  analizarea  cererii  depuse  şi  deplasarea  

la  faţa  locului  am constat că,   în  perioada  2011 – 2016,  susnumitul   Rusnac  Ioan - 

Marian  nu a început  lucrările  de construire  a casei  familiare, nu  mai îndeplineşte  

condiţiile  din contract şi, în aceste  condiţii,  este necesară şi oportună   rezilierea  

respectivului  contract de concesionare. 

 După terminarea  prezentării proiectului de hotărâre  domnul  preşedinte  de 

şedinţă   supune  la vot.  Cu  11 voturi pentru   se aprobă  Hotărârea  nr.3  privind   

rezilierea unui contract de concesionare. 

 

Punctul  discuţii, interpelări  din partea  domnilor  consilieri locali : 

 

Domnul consilier  Laver Pavel : vacile  stau vara într-o  baltă la fel ca nişte 

bivoliţe, asociația  Văcuţa Bănăţeană  să  rezolve  această  problemă; pe  drumul  

judeţean  din Ştiuca  se circulă  cu viteză mare, să fie luate măsuri împotriva  

vitezomanilor  
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Dl. primar Vasile Bejera,  răspunde:  chiar  săptămâna  trecută  a fost  la  

Direcţia  drumuirilor  judeţene şi  a discutat  problema  marcajelor  şi indicatoarelor  

de pe  drumurile  judeţene ,  

  Domnul consilier  Pop Mihai: sesizează  faptul că drumul spre Dragomirești  

au  apărut gunoaie lăsate  de către  orăşeni. 

Domnul consilier Bejera Ştefan :  s-a discutat cu transportatorul  elevilor de 

liceu  referitor la preţul abonamentului ? Dl. primar Vasile Bejera,  răspunde:  încă  nu  

am  ajuns. 

Domnul consilier  Braşoveanu Ionuţ : de ce nu  mai sunt  loturi  libere  pentru  

a fii date  tinerilor  din  Oloşag? 

Dl. primar Vasile Bejera : când  s-au  făcut PUZ-urile  nu  au fost de loc  

cereri  din parte tinerilor din Oloşag  şi nici  la această  dată  nu sunt. 

 

Întrucât alte întrebări, interpelări şi probleme de analizat nu mai sunt iar 

punctele înscrise pe ordinea de zi au fost epuizate, cu permisiunea domnilor consilieri, 

domnul  preşedinte de şedinţă  declară închise lucrările şedinţei consiliului local. 

 Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces-verbal. 

 

 

Preşedinte de şedinţă,                                                 Întocmit, 

    consilier        Secretar, 

Laver  Pavel                                Marian   Dinca 
 
 


